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Развитие системы арбитражного судопроизводства предполагает активное использование электронного 
документооборота. В настоящей статье автор делает попытку сформулировать отдельные элементы концепции 
использования электронного документооборота в деятельности судов в странах Евразийского экономического 
союза. Особое внимание уделено выявлению возможностей участников процесса по использованию электронных 
документов в системе электронного документооборота.
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The development of the arbitration system implies the active use of electronic document management. In this 
article, the author attempts to formulate separate elements of the concept of the use of electronic document circulation 
in the activities of ships in the countries of the Eurasian Economic Union. Special attention is paid to the identifi cation of 
opportunities for participants in the process to use electronic documents in the electronic document circulation system.
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